
ZELENA LUČ ZA NASLEDNJHH 20 LET
Že ob obisku uredništva »Naše skupnosti« v KS Sp. Slivnica. smo se dogovorili, da bi nasi krajani žeieleli

konkretnepotfatke in načrte, ki jih ima družbeni sektor s področja kmetijstra na zemJjiščih, ki jih sedaj c ob-
delnjejo indjvidualni proizvajalci.

Z zadovoljstvom smo sprejeli v naši sredini direktorja KIT LjuUjanskih mlekarn — TOZD Posestitva,
Francija Zalarja: Rudolfa Rometa. upravnika TZO Grosuplje; Rada Medena, kmetijskega referenta i pri
SO Grosuplje in Bo/o Širca kot predstavnika kmetijsko-zemljiške skupnosti. Poleg teh je bifo na pogovooru
še preko (rideset naših krajanov in tudi nekaj predstavnikov KS Podtabor, ki imajo enake težave kot t mi.

Za obdelovalce površin travni-
kov je največji problem ta, da še
po treh letih priprav nimamo
urejenih pogodb o večletnem ko-
riščenju teh zemljišč, kar je ve-
lika ovira za vse, ki bi hoteli zem-
ljo izboljšati in s tem bistveno
povečati pridelavo krme za"živi-
no.

Po dokaj dolgi razpravi vseh

prisotnih smo prišli do sklepa, da
bo do konca septembra 1983
jasno, katera zemljišča so za
družbeni sektor še zanimiva in
katera bodo naslednjih 15 — 20
let lahko obdelovali zasfbniki.

Za pogodbe, ki naj bi to iudi
uradno poirdile. pa je potrebno
počakati š̂  gno leto, kajti neure-
jenih stvaatž-Wetekiih let glede

lastništva, najemniških odnoseov,
itd. je tolika, da jih novo vcod-
stvo, ki je prevzelo vse te obvtez-
nosti, gotovo ne more rešiti ččez
noč. Dotaknili smo se tudi Zauvr-
ha, ki je po našem prepričannju
zelo slabo izkoriščen in je več: ha
travtiikov oz. pašnikov prepuuš-
čeno zaraščanju z grmičevjesm,
kar bi popolnoma onemogočcilo
spravilo sena.

Odgovor LM, KZS in ostalih
je bil, da že teče akcija o tem.
kako bi to zemljo dali v najem
kmetom za 15 — 20 let, kar bi
bilo dovolj vzpodbudno, da bi
le-ti določene komplekse na-
črtno izboljšali.

Na koncu smo bili vsi prisotni
mnenja, da je bil ta pogovor zelo
korislen. saj snio dobili kon-
kretne odgovore na vprašanja, ki
so bila zanimiva za naše področ-
je, obenem pa smo videli, da tak
način gotovo vodi k boljšemu so-
delovanju med družbenim in za-
sebnim sektorjem. kakor tudi
službami, ki so neposredno
vključene v vsa ta reševanja pro-
blemov. • Janez Vovk


